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Abstract (en)
[origin: US2019079457A1] A watch case for a wristwatch including a watch middle, at least one strut for supporting the watch middle, the strut
extending beyond the space occupied by the watch middle, a device for removably attaching a watch strap to the strut. The watch case further
includes a member for fixing the strut or one of the struts to the watch middle, the removable attachment device being formed when the strut is fixed
to the watch middle, and the fixing member includes a device for detaching the strut from the watch middle, configured to allow release of the strut
from the watch middle without using tools, the strut being removably fixed to the watch middle.

Abstract (fr)
L'invention concerne une boîte de montre (2) pour une montre bracelet (1) comprenant une carrure (6) ; au moins un brancard (7a, 7b) de support
de la carrure (6), le brancard (7a, 7b) s'étendant au-delà de l'espace occupé par la carrure (6) ; des moyens (8) d'attache amovible d'un bracelet (4)
au brancard (7a, 7b). La boîte de montre (2) comprend en outre un organe (13) de fixation du ou d'un des brancard(s) à la carrure (6), les moyens
d'attache amovible (8) se formant lorsque ledit brancard (7b) est fixé à la carrure (6) ; et ledit organe de fixation (13) est muni de moyens (24) de
désolidarisation dudit brancard (7b) par rapport à la carrure (6), configurés pour permettre une libération sans outil du brancard (7b) de la carrure
(6), ledit brancard (7b) étant fixé de manière amovible à la carrure (6).
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